

*Appearing:* The Hon. Jack Davis, Minister of Fisheries and Forestry.

*Witness:* Mr. Graham Moores, President, W. J. Moores, Carbonear, Newfoundland.

On motion of Mr. St. Pierre,

*Resolved,*—That the Committee print, as a supplementary Issue to its Minutes of Proceedings and Evidence, a sessional index prepared by the Library of Parliament.

The Chairman presented the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure, as follows:

Your Subcommittee met last Thursday, January 29th and recommends as follows:

- (a) that the order of taking up the three Bills currently referred to the Committee be as follows:

Bill C-175, Saltfish Act;

Bill C-134, An Act to amend the Coastal Fisheries Protection Act;

Bill C-133, An Act to repeal the Deep Sea Fisheries Act.

- (b) with respect to the subject matter of the Sixth Report of the Committee presented to the House last session and referred to your Subcommittee at the Committee's meeting last week, this subject matter being beyond the Committee's Order of Reference, that consideration be given to discussing it in relation to the main 1970-71 Estimates when they come before the Committee.

It was agreed that the Subcommittee's Report be adopted.

The Committee entered upon consideration of Bill C-175, SALTFISH ACT, Clause 2.

Following some discussion of the production of the Committee's printed Minutes of Proceedings and Evidence, it was agreed that the Chairman would investigate and report on the matter.

The Chairman reported an unsolicited telegram he had received from Mr.

*Comparaît:* L'honorable Jack Davis, ministre des Pêches et Forêts.

*Témoin:* M. Graham Moores, président, W. J. Moores, Carbonear, Terre-Neuve.

Sur une proposition de M. St-Pierre,

*Il est convenu,*—Que l'Index sessionnel des délibérations du Comité préparé par le service de références de la Bibliothèque du Parlement soit publié en supplément aux Procès-verbaux et Témoignages.

Le président présente le Premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure suivant:

Le sous-comité se réunit le jeudi dernier 29 janvier et préconise les recommandations suivantes:

- a) Que les trois projets de loi renvoyés au Comité soient étudiés dans l'ordre suivant:

Bill C-175, Loi sur le poisson salé

Bill C-134, Loi modifiant la loi sur la protection des pêcheries côtières

Bill C-133, Loi abrogeant la loi sur les pêches maritimes

- b) Au sujet du Sixième rapport du Comité soumis à la Chambre lors de la dernière session et renvoyé au sous-comité lors d'une réunion du Comité la semaine dernière, étant donné que cette question dépasse le cadre de l'Ordre de renvoi du Comité, qu'on débâte la question des Prévisions budgétaires principales de 1970-1971 lorsqu'elle sera soumise au Comité.

Il est décidé d'adopter le rapport du sous-comité.

Le Comité entreprend l'étude de l'article 2 du Bill C-175, Loi sur le poisson salé.

Après avoir discuté de la publication des Procès-verbaux et Témoignages du Comité, il est décidé que le président enquêtera et fera rapport.

Le président fait allusion à un télégramme qu'il a reçu de M. Graham Moores